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NA ÚVOD …

Vážení občané Nové Vsi, Miřejovic, Vepřku, Nových i Starých Ouholic,

čas  léta  se  přehoupnul  do  své  druhé poloviny.  Odjíždíme  a  vracíme se
z tuzemských i zahraničních dovolených, v sadech dozrává ovoce a z polí
jsou slyšet stroje, které sklízejí letošní úrodu. 

Já se ale musím na chvilku vrátit v čase, abych vás mohla seznámit s něčím,
co jsme začali plánovat daleko dřív. Myšlenka dát interiérům naší mateřské
školy nový kabát nás totiž zaměstnávala už od minulého školního roku. 

Spojili jsme se s architektem a společně jsme připravili celkovou koncepci.
Cílem bylo zachovat, případně obnovit původní historické prvky a připravit
bezpečné,  moderní  prostředí  pro  hru,  učení  a  společné  soužití  dětí
i dospělých. Jen co se 30. června zavřela vrátka za posledním dítkem, a to
doslova, začalo vyklízení prostor a bourání. 

Celý tým sestávající z už
zmíněného  architekta,
truhláře,  elektrikáře,
podlaháře,  malíře,
topenáře,  technických
pracovníků  obecního
úřadu  a  všech
zaměstnankyň  školky
pracoval  pilně  celé
prázdniny. A nad těmito
lidmi  a  pracemi  bděla
zodpovědně  a  vytrvale
paní místostarostka R. Hakrová. Nebylo to vždycky jednoduché, čas běžel
rychle, a jak už to bývá u oprav starých domů, překvapení a těžkosti  se
dostavily. Nicméně se dílo podařilo a v tuto chvíli už finišují poslední práce



a  uklízení.  Velká  herna  má  novou  parketovou  podlahu,  výmalbu
s obnovenými štuky na stropě, elektroinstalaci a osvětlovací tělesa, dveře
a zárubně  dostaly  svěží  nátěr.  Třída  bude  vybavena  novým  nábytkem,
sestaveným z kusů vyrobených na míru i ze sériové produkce. Na podlaze
si budou děti hrát na kobercích s protiskluzovou podložkou, které si mohou
v prostoru umístit podle svých představ. Rozšíření oken do původní šířky
přineslo  víc  přirozeného  denního  světla  a  dřevěná  lavice  s  vestavěným
topením pod oknem umožní dětem pozorovat dění ve třídě i na zahradě
školky. A to mají moc rády, obzvlášť v zimě, až bude lavice krásně hřát.

Myslím, že děti se mohou do školky začít těšit a školka v novém se těší
na ně.

Celková  koncepce  modernizace  tak,  jak  byla  vytvořena,  je  však  daleko
obsáhlejší.  Teď  se  udělalo  to,  co  dovolil  letošní  rozpočet  obce,  dost
napnutý projektem výstavby kanalizace ve všech našich částech. Je fajn,
že podařilo  zvládnout  tento  kousek  a  je  to  také  výzva  do  dalších  let
pro obec  i  pro  nás  všechny.  Školka  je  totiž  naším  společným  obecním
majetkem.

Budeme  otevřeni  pomoci  ochotných  a  šikovných  občanů  i  případným
sponzorským darům.

Jsem ráda, že jsem mohla o tom všem napsat pár slov. Máme totiž velkou
radost z toho, co je hotovo, a děkujeme všem za spolupráci. 

Děti začnou chodit do školky už za pár dnů a 23. září se všichni můžeme
potkat  na  jubilejním  10.  ročníku  Novoveského  posvícení,  kde  nám  děti
předvedou svá nová vystoupení. Program je bohatý, pro každého se najde
něco. Takže si stačí přát hezké počasí.

Užijte si všichni zbývající prázdninové dny a ať se vám daří v novém školním
roce. I vám, kteří už nejste školou povinní. 

Martina Srncová, učitelka MŠ a členka kulturního výboru



OHLÉDNUTÍ ZA MINULÝM MĚSÍCEM

MIŘEJOVICKÝ PŮLMARATON UŽ PATŘÍ 
DO ČESKÉ KNIHY REKORDŮ

Přání  se  stalo  skutečností.  Miřejovické  půlení,  respektive  zdejší
půlmaraton, patří do České knihy rekordů. Obec s 58 obyvateli „obsloužila“
tentokrát v devátém ročníku 127 běžců. Takovým poměrem se žádné jiné
místo v zemi pochlubit  nemůže (a byl  už i lepší),  poznamenal si  komisař
do bloku. Vítězi se stali Vítězslav Flegl a Radka Churaňová.

Další  vylepšení  přinesl  letošní  ročník  závodu  proslulého  mimořádnou
přívětivostí  a  srdečností.  Perfektně  doznačenou  trať,  praktikáble  tvořící
čestnou minitribunku nejen pro 87 letého Pavla Kantorka, prvního českého
maratonce pod 2:20, ten nejlepší možný ionťák v cíli (nemyslím pivo) atd.

Šéf a duše závodu Josef Burian vstával v pátek v půl páté ráno a do postele
padl až v sobotu před půlnocí… jasně, musel stihnout i večerní fotbalový
zápas  milované  Slavie  v ligové  premiéře  s Teplicemi.  Tam  měl  asi
větší nervy.



Na domácí půdě dokonce zmáknul i počasí. Obvyklé tropy lehce zjemnil,
což však po pár dnech ochlazení přišlo v polovině prázdnin docela vhod.
Ale jasně, v tomto termínu se nelámou rekordy.

Však si většina běžců tady víc než obvykle stěžovala „neměl jsem den“, „šlo
mi  to  nějak  ztěžka“,  „blbě  se  mi  dýchalo“,  „bolelo  mě  břicho“,  však
to znáte… Každopádně  si  pak  v pozávodním  rauši  užili  melouny,  buchty,
klobásy i pivo. 

Obhájce  prvenství  Vítězslav  Flegl  se  na  špici  brzy  odpoutal,  vydržel,
ale spokojený nebyl… „Chtěl  jsem jít  pod 3:30 kilák,  což se mi zpočátku
dařilo, ale ke konci jsem byl rád za 3:50. Naštěstí jsem zůstal sám a mohl si
to doběhnout,“ hlásil původem spíš vrchař z Vrchlabí, teď šest let rezident
neratovických rovin. Tady proto nemohl chybět.  Vítězný čas zní  1:18:07,
o dvě minuty horší než loni.

Druhý skončil  zkušený veterán Petr  Havelka  (1:19:21),  který  v cíli  přísně
vyplísnil třetího Vladimíra Balatku (1:19:29), člena známého lyžařsko a teď
i xterra a adventure races klanu (olympijská medailistka Helena Šikolová je
jeho teta, Helena Erbenová sestřenice), za nesprávné občerstvování. Což
v realitě většiny tuzemských závodů vyznělo skoro komicky.

Mezi ženami vládl klid a jasno. Radka Churaňová si připsala šestý triumf
z devíti ročníků, i když ji to bolelo o 50 vteřin víc než před rokem 1:27:40.
„Na čtvrtém kiláku jsem si natáhla zadní stehenní sval. Trápil mě už dřív…
Pak jsem to rozběhla, ale v závěru se zase ozval,“ postěžovala si lehce.

Druhá skončila vyhublá Lenka Šibravová (1:30:08), třetí  Zuzana Rusínová
(1:32:21), už s kočárkem.

Dražba na podporu Sportovního klubu vozíčkářů přinesla zajímavou licitaci.
První hrnek se vydražil za deset tisíc korun! Celkem se vybralo 12 683 Kč,
osobně přítomný prezident klubu Hůlka byl velmi vděčný. A pak se běželo
ještě  za  pivem  a  vyhlašovaly  i Nejkrásnější  půlky.  Ale  jejich  fotografii



záměrně nepřineseme. To musíte pěkně sami a naživo, třebas už za rok.
Bude se slavit desítka!

Autorem článku je Tomáš Nohejl, sportovní novinář, běžec, triatlonista, lyžař atd. 
Otištěno se svolením autora.

Básnický koutek/ Miřejovický půmaraton / autor: Borky Borkovec 
Kde se vzal, tu se vzal,
Borky, The Irondwarf Miřejovický
půlmaraton docupital.
V hrozném čase. Dýjadýjadá.

Chtěl vyhrát aspoň Miřejovické
půlky,
leč viděli ho jen z dálky …

A v Kiltu po česku. Dýjadýjadá.

Vrána Sára kráká blahem,
že Evžen vyhrál je šmahem.
Český rekord zdolán byl,
kdo nebyl součástí prohloupil.

Příští ročník desátý čeká nás,
dobře zvolí každý z vás,
kdo přijeti se ráčí.

Nejen rychlí běžci, ba i dobrá nálada v tamní lokalitě kráčí.
Kdo necítí se v běhu silný,
může být i jen v pití pilný.
Pivní půlmaraton není dlouhý,
takže ten kdo rychle pije,
spíše si zavyje,
z bedny pokřik vítězný. Dýjadýjadá.



INFORMACE ZASTUPITELSTVA

V pondělí  14.  8.  2017  se  sešlo  Zastupitelstvo  na  svém  pravidelném
zasedání ve složení: 

Přítomni:  M.  Exner,  Ing.  R.  Hakrová,  Ing.  P.  Kuchta,  Mgr.  J.  Karas,
E. Vosmíková. 
Omluveni: T. Husák, D. Čmerdová, J. Titěra
Neomluveni: J. Prokešová

Zastupitelstvo projednalo, mimo jiné, tyto body:
 Vyslechlo zprávu o hospodaření obce v červnu a červenci 2017.
 Schválilo rozpočtové opatření č. 7.
 Vyslechlo zprávu finančního výboru.
 Přijalo usnesení o přípravě nového webu obce.
 Schválilo  záměnu a  doplatek  pozemků   u  silnice  II/608  ve  Starých

Ouholicích.
 Přijalo usnesení  o koupi pozemku za účelem vybudování  dětského

hřiště ve Vepřku.
 Schválilo  členství  obce  ve  Sdružení  místních  samospráv  České

Republiky.
 Schválilo usnesení o uzavření smlouvy mezi obcí a Povodím Vltavy

s.p. (věcné břemeno na nový mostek).
 V diskuzi se řešilo: 

 Soud  s paní  Prokešovou:  soud  vydal  nepravomocný  rozsudek
o náhradu škody, celková částka k zaplacení (škoda, soudní výlohy
a  úroky)  je  cca  600.  000,-  Kč.  Paní  Prokešová  má  možnost
odvolání proti tomuto rozsudku.

 Starosta informoval o obtížné komunikaci se stavebním odborem
a  odborem  životního  prostředí  při  kolaudacích  a  povolovacích
řízeních na ORP Kralupy nad Vltavou.

 Zákaz vjezdu kamionů do části Nová Ves z jihu. Na policii ČR je již
třetí  žádost.  Ještě  musí  vydat  rozhodnutí  odbor  dopravy  MěÚ
Kralupy  a  Středočeský  kraj.  Ze  severu  je  již  vjezd  kamionů
zakázán.



 V pondělí  28.  8.  2017  proběhne  protipovodňová  zkouška  –
zahrazení podjezdu Nové Ouholice a ucpání propustku vakem.

 Značení  plynu  a  vody  v Nových  Ouholicích,  značení  krajnice
na silnicích.

 Prořez křovin v obci.
 Parkování kamionů na benzinové pumpě v Nové Vsi (pozemek je

soukromý, obec nemůže parkování bránit).
 Kontejnery na odpady – častější svoz, jiné umístění kontejnerů.

Zapsal  Jiří  Karas  /  Kompletní  zápis  naleznete  na  webových  stránkách  Nové  Vsi
www.nova-ves.cz v záložce  Dokumenty  obce/Zápisy  ze  zasedání  zastupitelstva
(v levém sloupci). 

Zpráva o hospodaření obce v červnu 2017
  ČERVEN  2017 1. 6. 2017 30. 6. 2017

BÚ Česká spořitelna 460043319/0800 2 366 947,66 Kč 4 802 486,69 Kč

BÚ ČNB 94-2312171/0710 4 422 785,75 Kč 4 439 007,15 Kč

Pokladna 72 532,00 Kč 59 066,00 Kč

Celkový stav finančních prostředků
obce 6 862 265,41 Kč 9 300 559,84 Kč 

Pokladna výdaje nad 30 000 Kč

Mzdy 81 564,00 Kč 19. 6. 2017

BÚ výdaje nad 30 000 Kč
MŠ Nová Ves – příspěvek na provoz 38 600,00 Kč 2. 6. 2017

Frank Bold – právní služby 33 192,78 Kč 5. 6. 2017
Lukáš Počík – technický dozor kanalizace

Miřejovice 39 930,00 Kč 5. 6. 2017
KVD Plus s.r.o. – likvidace materiálu na
odpočívadle silnice II/608 + ulice v NV 106 317,00 Kč 7. 6. 2017



FÚ – zálohová daň 30 368,00 Kč 8. 6. 2017

OSSZ – sociální pojištění 64 132,00 Kč 8. 6. 2017

Odměna 33 113,00 Kč 9. 6. 2017

Středočeské vodárny – provozování ČOV SO 37 491,00 Kč 12. 6. 2017

FCC Regios – odstranění odpadu 5/2017 80 332,00 Kč 12. 6. 2017

FCC Regios – svoz odpadu 5/2017 84 155,00 Kč 13. 6. 2017

Výběr hotovosti do pokladny 81 564,00 Kč 14. 6. 2017
VPK Suchý – výstavba kanalizace

Miřejovice 652 262,68 Kč 28. 6. 2017

Zpráva o hospodaření obce v červenci 2017
  ČERVENEC  2017 1. 7. 2017 31. 7. 2017

BÚ Česká spořitelna 460043319/0800 4 802 486,69 Kč 4 231 747,71 Kč

BÚ ČNB   94-2312171/0710 4 439 007,15 Kč 4 455 228,55 Kč

Pokladna 59 066,00 Kč 44 751,00 Kč

Celkový stav finančních prostředků
obce 9 300 559,84 Kč 8 731 727,26 Kč 

Pokladna výdaje nad 30 000 Kč

Mzdy 77 171,00 Kč 19. 7. 2017

BÚ výdaje nad 30 000 Kč
Lukáš Počík – technický dozor kanalizace

Miřejovice 39 930,00 Kč 3. 7. 2017
FÚ – zálohová daň 30 503,00 Kč 4. 7. 2017

OSSZ – sociální pojištění 61 932,00 Kč 4. 7. 2017

Odměna 33 113,00 Kč 10. 7. 2017

Tomáš Bartůněk – záloha podlaha MŠ 65 000,00 Kč 11. 7. 2017

USK, s.r.o. – oprava chodníků 53 146,35 Kč 11. 7. 2017



MŠ Nová Ves – příspěvek na provoz 38 600,00 Kč 12. 7. 2017

Výběr hotovosti do pokladny 32 171,00 Kč 13. 7. 2017

Odvod DPH 353 912,00 Kč 14. 7. 2017
SWARCO TRAFFIC CZ s.r.o. – Semafor

na přechodu pro chodce NV 550 022,44 Kč 17. 7. 2017

FCC Regios – svoz odpadu 6/2017 83 291,00 Kč 17. 7. 2017
GEODYN s.r.o. – pasportizace a posouzení

poruch nemovitostí NV 46 887,50 Kč 27. 7. 2017
VPK Suchý – výstavba kanalizace

Miřejovice 40 819,00 Kč 27. 7. 2017

Zpracovala: Ing. Renáta Hakrová, místostarostka

Příští jednání zastupitelstva se bude konat 
v pondělí 11. září 2017 v 17 hodin v sále obecního úřadu.

Všechny občany srdečně zveme!

STAROSTA OBCE M. EXNER INFORMUJE …

Vážení spoluobčané,

léta už pomalu ubývá, prázdniny končí a začne zase běžný pracovní a školní
čas. U nás v obci se ani o prázdninách práce nezpomalila a chtěl bych Vás
proto jako vždy informovat o dění v obci. Dělo se toho dost, posuďte sami.

KANALIZACE

Miřejovice  - Stavba  obecní  části  kanalizace  je  dokončena,  pracujeme
na kolaudaci.  Jednání  s některými  orgány  je  během  dovolených
problematické a vázne vydání jejich vyjádření. Proto to bohužel trvá déle,
než bychom si  přáli.  Intenzivně na tom pracujeme.  Po kolaudaci  budou
s vlastníky nemovitostí podepsány smlouvy a budou se moci připojit.



Nová  Ves -  Od  loňského  roku  je  na  MěÚ  Kralupy  podána  naše  žádost
o stavební povolení včetně veškeré požadované dokumentace na hlavní řád
kanalizace a budovu ČOV. Úřad zahájil v lednu stavební řízení a dosud ho
neukončil.  Věc  jsem  v červenci  urgoval.  Podle  vyjádření  úřadu  jsou
kapacitně přetíženi.

Nové  Ouholice,  Staré  Ouholice  a  Vepřek -  Žádost  o  stavební  povolení
na hlavní  řády  a  ČOV byly  podány  před dvěma měsíci  a  stavební  řízení
dosud nebylo bohužel kvůli přetížení úřadu v Kralupech zahájeno. Po mojí
urgenci  mi  bylo  slíbeno,  že  toto  bude  včas  řešeno  tak,  abychom  měli
nejpozději  na  konci  roku  platné  stavební  povolení,  tedy  před  žádostí
o dotaci, kterou budeme podávat na začátku roku 2018.

Současně projekční kancelář VHS Projekt pracuje postupně na prováděcí
dokumentaci na kompletní kanalizaci. Již hotová je prováděcí dokumentace
na Staré Ouholice. Nyní se zpracovává prováděcí dokumentace na Vepřek.
Nová Ves a Nové Ouholice budou následovat. Ohledně kanalizace Nová Ves
a  Nové  Ouholice  je  třeba  ještě  koordinovat  projekt  kanalizace
s projektováním  opravy  silnice  II/608  a  projektováním  chodníků,  takže
na tom spolupracují projektanti kanalizace a projektanti silnice a chodníků
tak,  aby  vše  bylo  technicky  co  nejlépe  sladěno  s ohledem  na  funkci,
náklady a pravděpodobnou společnou realizaci.

Naším  cílem  je,  abychom  měli  na  podzim  kompletní  prováděcí
dokumentaci kanalizace ve všech částech obce hotovou a ještě do konce
roku abychom stihli uskutečnit výběrové řízení na zhotovitele. Tím jednak
budeme přesně znát celkovou reálnou cenu kanalizace a tedy i výši dotace
a výši spoluúčasti obce a za druhé, podle podmínek dotace, kde jsou body
i za  vysoutěžení  zhotovitele,  bychom  měli  získat  maximální  počet  bodů
a tedy velkou šanci dotaci získat.

Dále  se  nám  na  naši  jarní  výzvu  vlastníkům  nemovitostí,  kteří  dosud
z nejrůznějších  důvodů  nebyli  zahrnuti  v projektovém  zpracování



a povolení  domovních  přípojek,  vrátilo  41  žádostí,  resp.  souhlasů
s připojením a výstavbou přípojky. Na tyto dodatečné přípojky nyní probíhá
povolovací řízení, jsme ve fázi získávání stanovisek dotčených orgánů.

OPRAVA SILNICE STARÉ OUHOLICE – OSA 2

Stavba  silnice  byla  dokončena  a  zhotovitelem  předána  obci  na  začátku
srpna. Dále pokračovala obec na úpravách okolní ploch pro zeleň. Vyzvali
jsme  vlastníky  přilehlých  nemovitostí,  aby  si  sami  podle  svého  osadili
zelené plochy mezi vozovkou a ploty a děkuji těm, kteří to udělali. Tam, kde
občané  neměli  zájem,  provedla  úpravy  a  osazení  zeleně  obec.  Obec
provedla i úpravy zeleně v zpomalovacích zálivech a větších plochách.

Za  sebe  mohu  konstatovat,  že  výsledek  je  ještě  hezčí,  než  jsem  čekal,
a mám velkou radost  z toho,  že  všechny tři  ulice se nyní  spojily  v jeden
pěkný a moderní celek.  Tak bych si představoval standard ulic v celé obci
za několik let.

V té souvislosti si dovolím zacitovat ze serveru echo24.cz z článku 

"Ministerská hra o peníze. Opravy silnic v menších obcích – nula"

cituji: Ještě letos to bylo šestnáct, napřesrok to mají být jen čtyři. Řeč je
o miliardách  korun,  které  rozděluje  ministerstvo  pro  místní  rozvoj
a kterému ministerstvo financí pro příští rok přisuzuje ze státního rozpočtu
o 11 miliard méně než v roce 2017. To může mít zásadní dopad například
na to, jak bude vypadat český venkov. V kolonce, ze které se mají platit
opravy silnic v menších obcích, je totiž nula. Současný rozpočet z pera hnutí
ANO  tak  bude  znamenat  pro  příští  vládu,  ať  už  v  ní  zasedne  kdokoliv,
problémy. (konec citátu)                                                                                              

Sdružení  místních samospráv a Starostové a nezávislí  proti  tomuto
návrhu  protestovali  před  ministerstvem  financí.  Doufám,  že  se  toto
rozhodnutí po dobré úvaze změní.



Ještě by bylo dobré změnit podmínky dotace tak, aby bylo možné získat
dotaci na opravu štěrkového povrchu na asfaltový. Bylo možné dostat jen
na opravu z panelů na asfalt a i tak jsme s naší žádostí bohužel neuspěli.
Všechny  3  silnice  jsme  museli  tedy  opravit  100%  z  rozpočtu  obce.
Ale kdybychom  to  neudělali,  čekali  bychom  možná  na  jiné  financování
věčně. Na další silnice by se dotace ale hodily, máme příšerných ulic ještě
dost a bohužel z rozpočtu obce bychom mohli  postupovat v modernizaci
ulic jen velmi velmi pomalu.

Ještě  bych  chtěl  zmínit  pár  slov  k parkování  v nově  vystavěných  ulicích.
Doneslo  se  ke  mně,  že  nějací  sousedé  se  tam  již  hádali,  čí  jsou  která
parkovací místa, která tam jsou postavena. 

Odpověď je jednoduchá – jsou obecní. Prosím vezměte na vědomí, že to
jsou veřejná parkovací místa, která nejsou ničí, je jedno, před čím domem
jsou, jsou postavena za veřejné prostředky na obecním pozemku, a tedy
slouží veškeré veřejnosti. Prostě kdokoliv, místní, cizí, něčí návštěva, rybář,
turista, prostě kdokoliv na volné místo přijede a zaparkuje, tak tam může
legálně  parkovat.  Pokud  tedy  někdo  obsadí  místo  u  vás  před  domem,
prosím zaparkujte na nejbližším volném místě a dojděte těch pár metrů
pěšky. Každopádně moc prosím, nevjíždějte na travnaté plochy nebo zeleň
se štěrkovým povrchem. Samozřejmě, úplně nejlepší je, když každý parkuje
svá auta na svém pozemku za vraty. Děkuji za pochopení.

PŘÍPRAVA CHODNÍKŮ A OPRAVY SILNICE II/608

Pokračují  projektové  práce  na  přípravě  chodníků  podél  silnice  II/608
v Nové  Vsi  a  Nových  Ouholicích,  konají  se  kontrolní  dny  za  účasti
projektanta,  obce  a  Středočeského  kraje,  resp.  KSÚS.  Řešíme  mnoho
detailů ohledně pozice chodníků, přechodů pro chodce, umístění zastávek,
vjezdů na  vedlejší  komunikace  a  pozemky a  podobně.  Kontaktuji  v této
době  předběžně  vlastníky  pozemků,  kterých  se  tato  stavba  dotkne,
se žádostí o souhlas



Existují už první výkresy - studie celkového řešení. Pokud má někdo zájem
nahlédnout, kontaktujte mě a rád Vám je emailem zašlu.

SVOZ ODPADŮ

Nyní, v době dovolených, kdy i  popeláři  mají  dovolenou a je tedy méně
posádek, se stává, že popeláři jezdí velmi brzo – a kdo včas nemá vyndanou
popelnici, tak mu ji nemohou vyvézt.

Rád bych tedy informoval  občany,  že  popeláři  mohou jezdit  již  od  6,00
hodiny ranní  až do pozdního večera – je  tedy třeba připravit  popelnice
před 6,00 ráno. Kdo vyndá popelnici později, riskuje, že popeláře propásne.
Není  v silách  svozové  firmy  garantovat  z organizačních  důvodů  nějakou
pravidelnou hodinu.

Děkuji za pochopení.

PŘÍPRAVA NOVÉHO ÚZEMNÍHO PLÁNU

Zpracovatel  územního  plánu na  základě  sebraných  informací  vypracoval
návrh zadání územního plánu. K tomuto zadání bylo se žádostí obesláno
58 (!)  dotčených  orgánů.  Na  základě  jejich  vyjádření  zpracoval  MěÚ
Kralupy n.V.  „Zprávu  o  projednání  Návrhu  zadání  Územního  plánu  obce
Nová Ves“, kde stanovil podmínky pro zpracování návrhu územního plánu.
Zastupitelstvo obce tuto zprávu schválilo na svém červnovém zasedání.

Nyní  na  základě  tohoto  zadání  zpracovatel  zpracovává  samotný  návrh
územního  plánu.  To  bude  trvat  několik  měsíců.  Pak  bude  následovat
veřejné projednání, připomínkování územního plánu ze strany dotčených
orgánů,  zapracování  připomínek  a  tak  dále.  To  znamená,  že  je  těžko
předvídat, kdy bude hotový a schválený finální územní plán, ale troufám si
odhadnout, že to jistě nebude trvat méně než rok. Za sebe mohu slíbit,
že na něm budeme usilovně pracovat, ale spolupráce takového množství
úřadů a firem a tak složitý administrativní proces si prostě vyžádají svůj čas.



NOVÉ LAVIČKY

Na  jaře  jsem  žádal  občany  o  návrhy,  kam  ještě  umístit  lavičky.  Několik
návrhů se sešlo a lavičky už tam jsou.  Kde? Dvě jsme přidali  na dětské
hřiště Nové Ouholice, schází se tam za pěkného počasí hodně lidí a dvě už
nestačily.  Jedna  lavička  přibyla  v aleji  z Nových  Ouholic  směrem  k řece.
Jednu lavičku jsme instalovali u cesty do Sazené podél Bakovského potoka
– zajděte tam na procházku, je prosekaná cesta až ke studánce v Sazené.
Poslední  nová lavička  je  v Nové Vsi  na  „náměstíčku“ na křižovatce  dolní
ulice a cesty k mostku přes potok.

Doufám, že budou dobře sloužit a nikdo nám je nezničí.

To  13.  7.  2017  nám  všímavý
a nelhostejný  člověk  nahlásil,
že viděl  ničení  lavičky  chuligány
v aleji  na  Staré  Ouholice,
a zaznamenal  si  SPZ  auta  těch
výtečníků.  Obecní  policie
si předvolala  majitele  vozidla
k vysvětlení  a  ukázalo  se,  že  otec
půjčil  auto  synovi,  který  s  dvěma
kamarády  na  vyjížďce  tátovým
autem  lavičku  z  nudy  rozkopal
a zničil.  Kluci,  mezi  18-20 lety,  byli
aspoň natolik chlapi,  že  se přiznali
a byli  se u mne v kanceláři  v pátek
11. 8. 2017 omluvit. Pokusil jsem se

jim vysvětlit, že pravá frajeřina je budovat, tvořit, zlepšovat a ne ničit a co
dá  práce  cokoliv  vytvořit.  Vysvětlil  jsem jim,  že  zničený  nebo ukradený
inventář obce platíme z daní jejich rodičů a v budoucnu i z jejich a že místo
toho by se ty peníze daly využít lépe na něco nového. Myslím, že se chlapci



styděli  dost,  omluvili  se  a  myslím,  že  to  už  neudělají.  Na  cestu  dostali
fakturu na cca 7.000,-Kč za koupi a instalaci nové lavičky a demontáž té
staré. K tomu dostanou každý pořádkovou pokutu 1.000,- Kč. Jen bych si
velmi  přál,  aby  jim ty  peníze  nedali  rodiče,  ale  aby  si  těch  10.000,-  Kč
museli sami vydělat.

Takže velice děkuji tomu všímavému člověku. Myslím, že nebýt lhostejný
k vandalství je správné. 

Také moc děkuji Městské policii Veltrusy za aktivní řešení tohoto případu. 

OPRAVA POMNÍKŮ 

V roce  2018  bude  sté  výročí  založení  Československa  a  ukončení  první
světové války, kde padlo několik desítek občanů naší obce. Styděl bych se
dělat  připomenutí  těchto událostí  před špinavým pomníkem,  porostlým
mechem, s nečitelnými jmény.

Proto  jsem  objednal  očištění  a  obnovu  písma  pomníků  v  Nové  Vsi,
ve Starých  Ouholicích  a  současně  také  hrobu  obětí  gestapa  a  hrobu
sovětských vojáků na hřbitově ve Vepřku. 

Zvlášť v dnešní době, kdy kdekdo útočí na naší relativně nedávnou nabytou
demokracii a svobodu, kdy je mnoho lidí bere jako samozřejmost, o kterou
nemůžeme  přijít,  a  není  třeba  pro  ně  nic  dělat,  si  myslím,  že  je  třeba
si oběti  našich  dědečků  připomínat  s  úctou  a  vědomím,  že  o  svobodu
a demokracii můžeme přijít rychle a neočekávaně, stačí jen mlčet a čekat.
Takže jim podle mého názoru dlužíme nejen čisté a udržované pomníky,
ale i  čisté  a  udržované  ideály.  Chtěl  bych  zde  připomenout  motto
z pomníku ve Starých Ouholicích, které nám na pomníku vzkazují předkové:
„MY SVOBODU ŽIVOTY VYKOUPILI, VY SVOBODU ŽIVOTY CHRAŇTE.“

Oprava všech pomníků je hotová. Myslím, že se to povedlo opravdu pěkně.
Zajděte se procházkou podívat. 



Pomník před úřadem byl očištěn speciální chemikálií, bylo opraveno písmo
na  pomníku  –  zvolili  jsme  velmi  pěkné  stínované  písmo  na  kameni.
Na leštěné černé desce bylo také vybarveno písmo, deska byla zabroušena
a  pomník  je  jako nový.  Ještě  pracuji  na  vrácení  státního  znaku  –  lva  –
do horní  části  pomníku.  Sháním  kdo  a  z čeho  by  nám  ho  vyrobil,
aby to vypadalo dobře. Znak zřejmě zmizel za německé okupace. Nemá ho
někdo někde ukrytý? Bylo by skvělé dát tam původní.

Pomník  v Starých  Ouholicích  byl  také  celý  očištěn  tlakovou  vodou
se speciální chemikálií.

Byly  opraveny  praskliny  v betonové  konstrukci  pomníku.  Byla  obnovena
barva písma na pomníku i na černých deskách se jmény padlých. Desky
byly zabroušeny. 

Následně  byl  celý  pomník  napenetrován.  Bylo  natřeno  zábradlí  okolo
pomníku.  Okolí  pomníku  bylo  vyčištěno  a  upraveno.  Na  lavičce  vedle
pomníku  jsme  odstranili  stará  prkna  a  instalovali  nový  pěkný  sedák
a opěradlo.

Hrob obětí gestapa a hrob sovětských vojáků na hřbitově ve Vepřku byly
očištěny a bylo na nich nově vybarveno písmo.

Pokud má někdo z občanů zájem o podobnou opravu soukromého hrobu
na hřbitově nebo nějakého pomníčku a podobně, můžete kontaktovat pana
Petra Vnuka, mobil 604 873 466, email: petr.vnuk@gmail.com.

MOBILNÍ PROTIPOVODŇOVÁ HRÁZ MIŘEJOVICE

Při  práci  na  studii  prodloužení  selské  protipovodňové  hráze  z Miřejovic
do Starých Ouholic  projektanty napadlo,  že zbylými vaky (tzv.  BIG-BAGy)
v majetku  obce,  původně  plánovanými  na  zahrazení  podjezdu  v Nových
Ouholicích,  by  bylo  možné  zvýšit  protipovodňovou  ochranu  Miřejovic.
Proto  byl  vypracován  výkres  –  doplněk  povodňového  plánu  obce  -



„SITUACE  MOBILNÍ  PROTIPOVODŇOVÉ  HRÁZE  MIŘEJOVICE“,  který  bude
zařazen do povodňového plánu obce Nová Ves.

Umístění  protipovodňové  hráze  z vaků  v Miřejovicích  bylo  navrženo
v návaznosti  na  studii  proveditelnosti  prodloužení  protipovodňové  hráze
Miřejovice  (08/2016).  Navrhovaná  protipovodňová  hráz  ochrání  část
zástavby  Miřejovic  před  zaplavením  při  dosažení  průtoku  cca  Q10  (dle
modelu  zpracovaného v rámci  studie).  Pro  výstavbu mobilní  hráze  bude
potřeba cca 100 vaků BIG BAG a asi 75 m3 písku pro jejich naplnění.

Velmi bych si přál, abychom tato opatření nikdy nemuseli dělat naostro.

DŮLEŽITÉ INFORMACE …

MATEŘSKÁ ŠKOLA

Mateřská škola Nová Ves 70, okres Mělník, přijme od školního roku 2017-
18 dva asistenty pedagoga (úvazek 0,7). 
Kvalifikační  předpoklady  podmínkou  -  kurz  asistenta  pedagoga  nebo
pedagogické vzdělání. Nabízíme práci v malém, vstřícném kolektivu. 
Platové zařazení dle platných platových tabulek.

Informace na tel. čísle 315 765 037. Eva Veverková

VÝBĚROVÉ ŘÍZENÍ NA ÚŘEDNÍKA OBCE

V příloze  Zpravodaje  najdete  podrobné  informace  k výběrovému  řízení
na úředníka/úřednici  Obecního  úřadu  naší  obce.  Přihlášky  se  podávají
do 31. srpna 2017.

B. Tobiášková, informační výbor



VÍTÁNÍ OBČÁNKŮ 

Vážení rodiče, 
pokud  máte  o  přivítání  svého  dítěte  zájem,  přihlaste  se,  prosím,   
na  tel.  čísle  315  765  056  nebo  prostřednictvím  emailu  
renata.hakrova@nova-ves.cz. 
Vítání občánků proběhne 13. září 2016 od 16:00 hodin na sále Obecního
úřadu v Nové Vsi a bude určeno pro děti narozené v období od 1. 7. 2016
do 31. 8. 2017, které mají trvalý pobyt v naší obci. Své děti můžete přihlásit
do 1. 9. 2017. 
Renáta Hakrová, místostarostka

ZVEME VÁS …

QUATRO3ATLON
Milí sportovní přátelé, 

srdečně vás tímto zveme po loňském nultém testovacím ročníku, který se
vydařil,  na  oficiálně  první  ročník  Quatro3atlonu,  který  se  uskuteční
v sobotu  26.  srpna  2017  od  14  hodin  v  Miřejovicích.  Nově  do  závodu
zařazujeme kategorii nad 55 let a těšíme se na hojnou účast.  

Jedná se o závod pro legraci a setkání s kamarády, ale zároveň s přesnými
pravidly, v duchu fair play a s pochopitelnou touhou po vítězství. Závodí
čtyřčlenné  týmy,  kdy  polovina  týmu  je  ženského  pohlaví  a  polovina
mužského. Tým sestává z běžce, vodáků a cyklisty/koloběžkáře.   

Bližší informace Vám podá: 

- Pepa Burian na maratonklubmirejovice@seznam.cz 

- Hedvika na bartova.hedvika@seznam.cz

- nebo na tel. čísle 725 207 190

Srdečně zvu závodníky i diváky! 

Pepa Burian



SLAVNOSTNÍ OTEVŘENÍ NOVÉ SILNICE OSA 2 VE STARÝCH
OUHOLICÍCH

Obec Nová Ves zve všechny občany na slavnostní otevření nové silnice Osa
2 ve Starých Ouholicích, které se bude konat v pondělí 4. 9. 2017 od 18
hodin v této ulici.

Bude zajištěno malé občerstvení, pití, chlebíčky, zákusky.
Přijďte si prohlédnout novou ulici a potkat se se sousedy a s představiteli
obce.
Martin Exner, starosta

ROZPIS FOTBALOVÝCH ZÁPASŮ podzim 2017

IV. TŘÍDA SKUPINA C - PODZIM 2017

1. MZ. SOKOL NOVÁ VES - AFK VRAŇANY - sobota 26. 8. v 17 hod.

2. MZ. SOKOL SAZENÁ - SOKOL NOVÁ VES  - sobota  2. 9. v 17 hod.

3. MZ. SOKOL NOVÁ VES - SK ÚŽICE – sobota 9. 9. v 17 hod.

4. MZ. SOKOL DOLANY B - SOKOL NOVÁ VES - neděle 17. 9. v 17 h.

5.  MZ.  SOKOL  NOVÁ  VES  -  VLTAVAN  CHVATĚRUBY  –  sobota
23. 9. v 16.30 hod.



6. MZ. SK POSTŘIŽÍN - SOKOL NOVÁ VES  - sobota 30. 9. v 16 hod.

7. MZ. SOKOL NOVÁ VES - SOKOL LEDČICE – sobota 7. 10. v 16 hod.

8. MZ. SOKOL NOVÁ VES - FK KRALUPY B – sobota 14. 10. v 15.30h.

9. MZ. TJ TURSKO - SOKOL NOVÁ VES – neděle 22. 10. v 15.30 hod.

Seznam skupin IV. třída 2017-2018

IV.  třída,  skupina  A: TJ  Sokol  Cítov,  FK  Nebužely,  TJ  Sokol  Dolní
Beřkovice B, Lužec, SK Mšeno B, Slavia Velký Borek B, SK Spomyšl,
TJ Sokol Střezivojice, TJ Sokol Všetaty B, FK Vysoká B.

IV. třída,  skupina B: TJ Sokol Chlumín,  FC Lobkovice,  Sokol  Tuhaň,
SK Vojkovice B, TJ Byšice B, TJ Sokol Dřísy, TJ Sokol Všetaty, SK Roma
Neratovice, Sokol Ovčáry, TJ Sokol Hostín, TJ. Sokol Zálezlice.

IV.  třída,  skupina  C: TJ  Sokol  Dolany  B,  TJ  Vltavan  Chvatěruby,
SK Postřižín, Sokol Nová Ves, Kralupy 1901 B, TJ Tursko, AFK Vraňany,
TJ Sokol Sazená, SK Úžice, Ledčice.

Přijďte si zafandit!

Jaroslav Kratochvíl, TJ SOKOL Nová Ves

NOVOVESKÝ ÚPRK
Přijďte  si  ještě  užít  poslední  prázdninový  víkend  a  trochu  si  s  námi
zasoutěžit.  Na děti  čekají  nejrůznější  disciplíny,  které jim přiblíží,  jak asi
bude  vypadat  následujících  deset  měsíců.  Při  nich  mohou  získat  naše
miřejovické koruny a za ně si potom nakoupit nejrůznější ceny. Část obce,
která bude mít nejhojnější  zastoupení, získá na další  rok putovní pohár.
Ten bude dětem slavnostně předán 23. září  na Novoveském posvícení.  
Novoveský úprk se koná v sobotu 2. září od 15 hodin ve Starých Ouholicích
na hřišti vedle hospody U hasiče. 



V případě trvalého deště se akce ruší.

Bližší informace tel: 732 954 232 Dana Burianová 

Na všechny se těší tým MKMiřejovice

10. NOVOVESKÉ POSVÍCENÍ v sobotu 23. září
Milí spoluobčané,
v příloze Zpravodaje najdete pozvánku na letošní Posvícení, ale protože se
na  ni  zdaleka  nevejde  vše,  co  pro  Vás  chystáme,  nabízím  ještě  malé
nakouknutí pod pokličku:

- Ve 14 hodin slavnostní zahájení kulatého 10. Posvícení.
- První pásmo písniček v podání seskupení NEDACHLEBJAN.
- Vystoupení dětí z novoveské školky, ledčické školy a z uměleckých

škol.
- Od 15 hodin druhé hudební pásmo NEDACHLEBJAN.
- Od 16 hodin oblíbený soubor SENIOR MINICHOR a jejich písničky.
- V 17:30 populární písně v podání Markéty Aptové a Vocal bandu.
- Od  19  hodin  koncert  novovesko-kralupské  rockové  kapely

Amberlane.
- Od 20 hodin taneční zábava se skupinou Gradace.

V průběhu celého odpoledne bude probíhat řemeslný jarmark s tradičními
i  novými  stánky.  I  letos  máme spoustu vyžití  pro  děti  -  řemeslné dílny,
airsoftovou střelnici, populární popcorn zdarma, dva skákací hrady, expozici
pevnostního muzea, malování na obličej a další překvapení.
Jako  vždy  nebude  chybět  bohaté  občerstvení  i  oblíbené  pečení  našich
šikovných dam. 
Doufáme  v pěkné  počasí,  v případě  velmi  nepříznivého  počasí  bude
Posvícení přesunuté do sálu a před Obecní úřad.
Těšíme se naviděnou!                                Bohdana Tobiášková, kulturní výbor



ZAJÍMAVOSTI, NOVINKY …

DVA VÍTĚZOVÉ Z LOŇSKA OBHÁJILI! 

Na  prvním  stupínku  vítězů  stál  prof.  MUDr.  Jan  Pirk,  DrSc,  známý
kardiochirurg  a  na  druhém  místě  Ing.  Bruno  Vognič  z Nových  Ouholic
(stejně jako loni při závodech Tri Prague). Letos se jednalo o mezinárodní
závod Ford Challenge Prague, který probíhalv Praze 29. 7. 2017.  Bojovalo
se  o  nejlepší  výsledky  v  minitriatlonu,  tj.  závodu  obsahujícím  380  m
plavání ve Vltavě (16°C), 18 km jízdy na kole a běhu na 4,2 km v ulicích
Prahy. Plnění jednotlivých disciplín navazuje bez přestávky po sobě. 

Pro naši rodinu to byl den plný napětí, protože tohoto závodu se zúčastnil
také náš syn,  který se ve své věkové kategorii  umístil  na čtvrtém místě.



Počasí bylo ideální, skvělá atmosféra a z velkého fandění jsme druhý den
léčili hlasivky. 

Přijďte se příště podívat nebo ještě lépe – postavit na start! 

Ing. Anna Vogničová  

KOŠILE Z KOPŘIV
Možná  že  se  Vám
při přečtení titulku vybaví
pohádka  B.  Němcové
Sedmero  krkavců.  V ní
obětavá  milující  sestra
zhotovením košilí z kopřiv
vysvobodí  svých  sedm
bratrů ze zakletí.  

Kopřiva  je  dodnes
používána  jako  léčivka,
součást  některých

pokrmů, krmení pro domácí zvířectvo, hnojivo, zdroj minerálů a vitamínů,
zálivka či  postřik  proti  škůdcům a podobně.   Na její  využití  coby zdroje
dlouhých  vláken  způsobilých  ke  spřádání  se  pozapomnělo.  Přitom,
kopřivové  vlákno  lidstvo  používalo  prokazatelně  už  od  pravěku.
Kopřivovým vláknem měl například upevněny stabilizační letky na šípech
legendární  Őtzi,  lovec  nalezený  zamrzlý  v alpském  ledovci.  Tkaniny
z kopřivového  vlákna  byly  objeveny  ve vykopávkách  z velko-moravského
období  na Pohansku.  Jsou  známy  výrobky  jako  např.  sukně  z kopřiv  a
dokonce  i  tak  jemné  věci  jako  krajky.  Kopřivové  vlákno  hojně  sloužilo
k výrobě plátna a sukna ještě v období  1. světové války kdy nahrazovalo
nedostatkovou bavlnu. 



Měli jsme příležitost se s technologií výroby kopřivového plátna seznámit,
košili si ohmatat a tím si ověřit, že i  pohádky mohou mít přímou souvislost
s realitou. Prezentace  dvouletého úsilí Muzea Novojičínska v Příboru byla
součástí  programu  letošního  Mezinárodního  folklorního  festivalu
 ve Strážnici.  V pořadu „ Kopřiva v lidové kultuře“ byl význam této byliny
pro  člověka  názorně  připomenut  zejména  prostřednictvím  mluveného
slova, písn ale i názornou ukázkou zpracování až po výsledný produkt, tj.
plátno a výrobky z něj.

PS: Vždy, když narazím na podobný příklad opuštěné technologie, zdroje
potravy,  způsobu  obživy  ….  Uvědomím  si,  jak  dnes  na  jedné  straně
bezohledně  vyčerpáváme  neobnovitelné  zdroje  a  zásoby  a  na  druhé
plýtváme s přirozenými obnovitelnými zdroji energie, potravy … 

Pro příklad. Zkuste si vzít mapu a spočítat, kolik vodních staveb (dnes jen
podle pomístních jmen) naleznete na povodí našeho Bakovského potoka.  

Bruno Vognič

SKLÁDKA BIOODPADU
Vážení  občané,  upozorňujeme,  že  byla  zrušena  skládka  bioodpadu
u dálničního mostu mezi St. Ouholicemi a Vepřkem. Dále není možné bio-
odpad na tento soukromý pozemek navážet. Svůj bioodpad likvidujte pro-
sím  kompostováním  nebo  použitím  biopopelnice.  V  obci  není  zřízena
žádná povolená skládka bioodpadu. Děkuji, že udržujete naši obec čistou
bež černých skládek.

R. Hakrová, místostarostka

CO NEVÍM, NEPOVÍM:  
- V sobotu 9. září se budou našimi obcemi Nové Ouholice, Staré Ouholice
a Miřejovice pohybovat účastníci pejskařské akce „Kralupská Ťapka“ (dále
„Ťapka“). Jedná se o pravidelnou každoroční akci, jejíž smyslem je užitečně



strávený den se svým chlupatým kamarádem. Letos je Ťapka připravena
jako 13 km turistická záležitost s řadou zastávek, na kterých oba aktéři plní
úkoly a tím sbírají body do celkového pořadí. Pro účastníky jsou připraveny
hodnotné ceny (na každého nějaká zbude). Letošní ročník je mimořádný
tím, že část trasy účastníci absolvují na vodě – budou převezeni lodí přes
řeku Vltavu.  Začátek i konec akce je v Kralupech na kynologickém cvičišti
Strachov.  Více na: www.zkokralupy.cz     

Akci dobře znám a všem vřele doporučuji.  

-  Taky  Vás  štvaly  nekonečné  kolony  automobilů  projíždějících  našimi
místními  částmi  a  poničený  povrch  silnice  608  v minulých  týdnech?
Do značné  míry  šlo  o  vozidla,  která  odbočila  z D8  ve  snaze  vyhnout  se
zácpám vyvolaným prováděnou rekonstrukcí. 

Vězte, že mohlo být ještě hůř.  Podle sdělení policistů z dálničního oddělení
Policie ČR projede v jednom směru v průměru denně v našem úseku Nová
Ves 38 998 vozidel, takže u nás se objevil jenom zlomek tohoto počtu.  

- V měsíci červnu obecní úřad navštívila skartační komise Okresního muzea
v Mělníku.  Mimo  jiné  odvezla  k uložení  do  archivu  téměř  všechny
historické dokumenty dosud uchovávané na obecním úřadu. Zůstaly pouze
novější kroniky (starší 10 let patří do archivu), fotografie a několik méně
obsáhlých dokumentů. 

Případní zájemci o odvezené dokumenty budou mít možnost dokumenty
studovat po jejich zařazení do sbírek na příslušném pracovišti  okresního
muzea.       

- Jedním z výše zmíněných dokumentů, které nebyly odvezeny je pět listů
ručně  psaného výčtu  osob příjmení  Svoboda  s nadpisem „Rod  Svobodů
v Nové Vsi od roku 1676 zatím bez čísel, ale mám dojem, že to bylo č. 14,
z kterého vyšel i rod na č. 13. Je to nejstarší záznam matriční.“ Z kontextu
vyplývá,  že  jde  o  výpis  z matrik  narozených (částečně  snad i  zemřelých

http://www.zkokralupy.cz/


a sňatků)  pořízený  v blíže  neurčeném  pražském  archivu.  Zápisy  jsou
vztaženy k číslům popisným 13., 14., 15. Nová Ves.  Poslední vypsaný údaj
je z roku 1855. 

Pro  nás  (NE  Svobody)  může  být  zajímavé,  že  v roce  1832  byla  v obci
cholera, v roce 1838 byl sedlák Josef Svoboda starostou obce.

Najdou se pokračovatelé tohoto rodu? 

Ing. Bruno Vognič 

INZERCE

Prodej   slepiček 

Drůbež Červený Hrádek  prodává slepičky  typu  Tetra  hnědá a Dominant 
ve  všech barvách. 

Stáří 14 - 19 týdnů. Cena 149 - 180,- Kč/ ks.

Prodej:   5. září a 13. října 2017 -   Nová Ves – u pošty v 11.35 hod. 

Při prodeji slepiček výkup králičích kožek - cena dle poptávky.  

Informace: Po - Pá 9.00 – 16.00 hod., tel. 601576270, 728605840. 

Do zavedené restaurátorské a čalounické dílny v Nové Vsi u Mělníka hle-
dám kolegu a spolupracovníka se zaměřením: restaurátor, truhlář, řezbář
nebo umělecký truhlář. Možné i  bez praxe, přímo po vyučení. Vše po-
třebné rád naučím. 

Kontakt: L. Tobiášek, tel. 777 687 600, info@charivarihome.cz



KALENDÁŘ AKCÍ – PŘEHLED NA ROK 2017
26. 8. – Quatro3atlon, od 14 hodin v Miřejovicích

2. 9. – Novoveský úprk, od 14 hodin ve Starých Ouholicích

4. 9. – Slavnostní otevření silnice ve Starých Ouholicích od 18 hodin

7. 9. – členská schůze Spolku seniorů, od 14 hodin v sále OÚ

9. 9. – Kralupská Ťapka

9. 9. – Happening na starém mostě, od 14 hodin

13. 9. – Vítání občánků, od 16 hodin v sále 

18. 9. - Zájezd na výstavu Zahrada Čech – organizuje Spolek seniorů

23. 9. – Novoveské Posvícení, od 14 hodin na návsi

20. – 21. 10. – Volby do poslanecké sněmovny

3. 12. – Novoveský Advent

9. 12. – Mikulášská zábava

24. 12. – Štědrý den na návsi, 14 hodin

 Každý čtvrtek od 19 do 20 hodin Cvičení s Hankou, sál úřadu Nová 
Ves 

 Letošní svozy bioodpadu: 30. srpna, 13. září, 27. září, 11. října, 25. 
října, 8. listopadu, 22. listopadu.








